



Bank of Canada

---

*Biographical note: David Barnard*

David Barnard was appointed to the Board of Directors of the Bank of Canada in February 2005.

Dr. Barnard was born in New Liskeard, Ontario. He graduated with a PhD in Computer Science from the University of Toronto.

Dr. Barnard is the Chief Executive Officer of iQmedX, a company that provides software solutions for the health care sector. From 1998 to August 2005, Dr. Barnard served as President and Vice-Chancellor of the University of Regina. Previously, he served as Vice-President (Administration) and Controller of the University. He has also held academic and administrative positions at Queen's University and the University of Toronto.

Dr. Barnard currently serves as Chair of the Minister's Advisory Council on Information Technology in Saskatchewan, and he sits on the boards of directors of the Communities of Tomorrow partnership, the Canada West Foundation, and the Canadian Unity Council. He has also served as Chair of the Board of SaskPower (the provincial electrical utility) and was a founding Board member of both the Petroleum Technology Research Centre and the Saskatchewan Institute of Public Policy.

October 2005



Banque du Canada

---

*Notice biographique : David Barnard*

David Barnard a été nommé au Conseil d'administration de la Banque du Canada en février 2005.

M. Barnard est né à New Liskeard, en Ontario. Il est titulaire d'un doctorat en informatique de l'Université de Toronto.

M. Barnard est le chef de la direction d'iQmedX, une entreprise spécialisée dans la prestation de solutions logicielles pour le secteur des soins de santé. De 1998 à août 2005, il était président et vice-chancelier de l'Université de Regina. M. Barnard était auparavant vice-président (Administration) et contrôleur de l'Université. Il a également occupé divers postes universitaires et administratifs à l'Université Queen's et à l'Université de Toronto.

M. Barnard préside actuellement le conseil consultatif du ministre sur la technologie de l'information en Saskatchewan et siège au conseil d'administration de l'organisme Collectivités de demain, de la Canada West Foundation et du Conseil de l'unité canadienne. M. Barnard a aussi présidé le conseil d'administration de la société d'hydroélectricité provinciale SaskPower et a siégé comme membre fondateur du Petroleum Technology Research Centre et du Saskatchewan Institute of Public Policy.

Octobre 2005